
Skolebestyrelsesmøde – Distrikt Vest 

 

Dato: 01.03.16 

kl. 19 - 22 

på Ravnshøj Skoleafd., 

lærerværelset. 
Deltagere: Lars Sørensen, Gærum skoleafdeling; Mette Neist, 

Heldagsskolen; Henriette Hartvig, Ravnshøj skoleafdeling; Karina 

Svensen, Ravnshøj skoleafdeling; Anja Svendsen, Gærum skoleafdeling; 

Kåre Venø Olesen, Bangsbostrand skoleafdeling; Annette Giversen, 

Bangsbostrand skoleafdeling,; Marianne Bøgh, Bangsbostrand 

skoleafdeling; Brian Sleimann Thomsen (rep. for erhvervslivet); Mette 

Koop (rep. for foreningslivet) Henry Carlsen, Ravnshøj skoleafdeling 

(medarbejderrep.); Vibeke Spanner, Bangsbostrand skoleafdeling 

(afdelingsleder); Per Hesthaven, Distriktsleder, Maise Kristiansen, 

Bangsbostrand skoleafdeling (elevrep.) Peter Aaby Larsen, 

Bangsbostrand skoleafdeling; Dorthe Norman Andersen, Ravnshøj 

skoleafdeling; Carsten Kassow, Bangsbostrand skoleafdeling; xxx, 

elevrep; xxx elevrep ; Tina Thomsen, Bangsbostrand skoleafdeling 

(medarbejderrep.) 

 

  

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Bilag til punkt 7 kommer ikke. Orientering i 

stedet. Vedr. punkt 8 intet bilag da det er en 

fejl at det står der.  

 

2. Opfølgning på udarbejdelse af 

værdigrundlag. Planlægning af det videre 

forløb. 

 

Lars foreslår at der findes en ny dato for et 

nyt møde, hvor man vender værdigrundlaget 

igen og får de sidste ord med. (Ekstra møde). 

Forslag om at man inviterer Birthe Thulstrup 

(skolekonsulent) som ”kritisk ven” og 

ordstyrer. 

Medinddragelse af personalet drøftedes. 

Lars melder forslag til datoer ud, snarest. 

 

1. Drøftelse af udmøntningen af den politiske 

beslutning vedr. forsøgsordning med 

etablering af SFO 

 

Det ser ud til at der ikke foreligger en politisk 

beslutning. Bilaget er i hvert tilfælde 

forsvundet. 

PH orienterede. Foreslår at man byder ind på 

forsøgsordningen. Placering Bangsbostrand 

skoleafdeling. Bestyrelsen anbefaler at man 

lægger billet ind på deltagelse. 

3. Nyt fra elevrådet 

 

Ønske fra det yngste elevråd på 

Bangsbostrand Skoleafd. om floorball 

bane/multibane, samt ønske om 

mørklægningsgardiner i klasselokalerne. 

(Disse er bestilt) Mere brobygning og 

praktik til de ældste elever. Man vil også 

gerne på virksomhedsbesøg. Ønskerne 

afstedkom en snak om de muligheder der 

er for at de unge får et større kendskab til 

erhvervsliv og ungdomsuddannelserne. 

Mulighederne er kraftigt beskåret de 

senere år af forskellige årsager. 

Ungdomsuddannelserne er offensive i 

forhold til skolerne. 



Der bliver snarest ansat en 

erhvervsplaymaker som det vil give god 

mening at bringe i spil. 

Lars spørger bestyrelsen hvordan man som 

bestyrelse forholder sig til div. ønsker fra 

elevrådene. Hvilken rolle spiller bestyrelsen i 

forhold til at honorere ønskerne, økonomisk? 

Fundraising kom på tale.  

Der efterspørges større, bedre og sundere 

madtilbud. Kantinen på Ravnshøj blev igen 

nævnt. PH kontakter levnedsmiddel-

kontrollen vedr. mulighederne for at 

opbevare og transportere maden lovligt. 

Der står et tomt industrikøkken i Ravnshøj, 

som man måske kunne medtænke. 

Forslag om at man også kunne kontakte den 

købmand som leverer maden og foreslå bedre 

og sundere produkter. 

Forældrerep. fra Gærum opfordrer Mejse til 

at tage på Gærum skoleafd. og hjælpe 

elevrådet her. 

Ravnshøj: Emma valgt som elevrådsformand. 

PH opfordrede Emma til at deltage i 

Kulturprojekt Ravnshøj. 

Elevrådet har ligeledes planlagt og 

gennemført indefodboldturnering fredagen 

før vinterferien. Stor succes. 

 

 

4. Placering af talentklasser 

Per orienterer. 

 

Punkt på dagsordenen på kommende B & U 

udvalgsmøde torsdag d. 3.3. 

PH orienterede. Man taler om talent 

sportsklasser som skal placeres på én afd. 

I distrikt øst. 

Ishockey, badminton, håndbold, fodbold, 

floorbold og golf. For elever i 7. – 9. kl. 

Der er optagelseskriterier og 

optagelsesprøver. Alle elever i 

kommunen kan komme i betragtning. 

5. Princip for undervisningens 

organisering 

Oplæg vedhæftet 

 

Hvad er formålet med dette princip? 

PH orienterede.  

Forslag om enkelte ændringer gældende for 

Heldagsskolen. PH kontakter afd. leder på 

Heldagsskolen.  

Kommentarer vedr. Vikardækning.  

PH omskriver punktet. 

Drøftelse af placering og organiseringen af UUV 

PH tilføjer tekst vedr. dette. 

Principperne skal kigges efter når værdigrundlaget er 

på plads således at disse principper understøtter 

værdigrundlaget. 

PH rundsender reviderede principper og punktet 

tages op på et af de kommende møder. 

Oplæg vedr. UUV på kommende møde. 

 



 

6. Ansøgning om mulighed for 

karaktergivning på 7. klassetrin 

 

 

 

Ønsket kommer fra lærere og elever i udskolingen. 

Punktet drøftedes. En del uenighed. 

Punktet drøftes på et senere møde. 

7. Økonomi og budget – kort orientering 

 

Se bilag (OBS: der er tre faneblade) 

 

Bilag udleveret. Selvstudium. 

 

8. Kort orientering om status på 

afdelingernes hjemmesider 

 

udskydes 

9. Planlægning af næste møde 

 

Forberedelse til dialogmødet, der omhandler 

dispensation i forhold til UUV 

 

 

10. Evt. intet 

 


